
Protokoll
Extra årsmöte 2024-08-27
Närvarande: Håkan Nilsson - Kjell Engström - Lena Almroth - Christina Lodenius - Daniel Persson - Jonas 
Holmgren - Stig Asplund - Margareta Johansson - Lars Almroth - Magnus Nordenudd - Ylva Slagbrand - 
Przemyslaw Paradowski

 §1 Håkan Nilsson förklarade mötet öppnat

§ 2 Till mötesordförande valdes Håkan  Nilsson

§ 3 Till sekreterare valdes Ylva Slagbrand

§ 4 Till justerare valdes Kjell Engström

§ 5 Kallelsen till mötet godkändes

§ 6 Dagordningen för mötet godkändes

§ 7 Röstlängden  och mötets beslutsmässighet fastställdes och godkändes 

§ 8 Mötet valde Magnus Nordenudd till klubbens ordförande. (En skriftlig reservation inlämnades   
av Stig Asplund. Se bifogad inlaga)

§ 9 Mötet avslutades

Ylva Slagbrand Kjell Engström Magnus Nordenudd

Vid protokollet Justerare Ordförande



2024-08-27
Reservation

Inlaga

Jag reseverar mig och jag lämnar in en skriftlig reservation.
Som jag vill skall läggas till protokollet.

Motivering

Vi hade i styrelsen en mailkonversation.

Den handlade om en enkät (som gjordes enligt styrelsens beslut) precis som styrelsen hade beställt. Men, detta gick inte 
hem hos en styrelsemedlem. Ordväxling följde.

Den tilltänkta ordföranden kommenterade chatten. Och det tycker jag inte att denne skulle ha gjort. Dessutom hejade 
denne på en medlem och godkände agerandet.

Jag tycker att en ev. blivande styrelseordförande skall hålla sig opartisk, och inte skapa två falanger.

Därav mittbeslut!

/Stig Asplund



Chat
Fre 2024-07-26 08:37
Hej Stig !
Håkan har bett er övriga att svara på om ni tycker att enkäten ska skickas ut och hittills är det 
bara du som har godkänt formuleringen av innehållet. Jag avvaktar två klara besked i två olika 
frågor för publicering:
-klartecken/avslag för ett färdigt förslag till utvärdering för besökare av FotosalongNorr
-klartecken för/synpunkter för utskick av en enkät som hittills bara jag har svarat på och inte 
vill skriva under för den språkliga formuleringen i.(Önskar i det här läget att jag inte vore lärare 
i svenska!) Men låt Håkan skicka ut inbjudan själv. Jag vill helst slippa skriva under på det här dokumentet.  Ylva

Fre 2024-07-26 11:08
Som blivande ordförande kan jag nu inte hålla tyst längre.
1. Enkät om utflyktsmål. 
Håkan har formulerat enkäten med de olika utflyktsmålen. Bra. Jag tycker själv att på det sätt 
som den enkäten är utformad så tappar vi läsaren ganska fort. 
Jag skulle här rekommendera att Ylva och Håkan kommer fram till en trevligare och mer 
lockande text.
Magnus

2024-07-27

Hej!
Det finns många idéer om lämpliga utflyktsmål. Både inlämnade från medlemmar och kläckta inom
styrelsen. Vi vill gärna veta vad du som medlem tycker om dem.
Skriv i tabellen nedan vad du anser! 
Skriv gärna en siffra i kolumnen Intressant där 2 är högst intressant, 1 är intressant och 0 är 
ointressant/bör inte genomföras.

Utflyktsmål Not Synpunkter Intressant
Furunäset 1
F 21 museum 2
Vidsel 3
Kåbdalis 4
Rosfors bruk 5
Harsprånget 6
Lombergsfallet 7
Selets bruk 8

1 Gamla sjukhuset
3. Kan vara svårt att komma in där vissa tider.
6. Döda fallet. Fin spångad led från vägen. Mycket speciella vyer.
7. Lite mindre fors 300 m från vägen. Lätt att promenera på hällor för att komma nära         
strömmande vatten. Fikaplats.

Du är välkommen att föreslå även andra besöksmål!
Styrelsen


